
Mødereferat bestyrelsesmøde
Fredag d. 2021.01.08 – kl. 08:30

Til stede: Johnny H. Pedersen, Hans-Henrik Tungelund, Mette Adamsen, Eva Høymark og Susanne 
Hansen

Mødested: Videomøde

Referent: Susanne Hansen

Punkt: Emne:

1. Siden sidst

2. Udsættelse af holdopstart pga Covid-19
Vi har 2 hvalpehold, som har opstart i uge 3. Hvis hvalpeholdene ikke kan startes pga.  restriktioner
tilbyder Susanne og Inge/Helle support til kommende hvalpehold via FB grupper.
Bestyrelsen samles igen inden uge 3, når vi ved mere om nye eller forlængelser af eksisterende 
restriktioner.
Opslag til Whiteboard.
Susanne opsætter opslag på whiteboard, næste gang hun kommer i klubben

3. Vandrepokalerne:
Kammeratskabspokalen
Fighterpokalen
Årets konkurrencehund – udgår i år
Agility konkurrencekæmper 
Sliderpokalen.
HH laver et opslag til FB om indstillinger fra medlemmer til de forskellige pokaler.

4. Aspiranter.
Bestyrelsen blev opdateret:
Laika starter som føl på Lone og Charlottes hold.
Kaja starter som føl ved Inge og Helle hvalpehold. (rettet)
Mie starter som føl på Joan’s unghundehold.
Mikkel starter som føl på Michaels hold.

5. Hal/Bank.
Mette, Johnny og Eva arrangerer et møde med banken.
Eva laver et opslag på FB om status på hallen. 

6. Opslag til aflukning af klubhus.
Susanne tjekker at der stadig hænger et opslag.

7. EVT.
Økonomien: ser fornuftig ud.
Alle jernplader på træningsarealet er nu fjernet - 
der bliver udbedret beplantning og græs.

8. Næste møde.
HH indkalder til et nyt videomøde.


